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کوتاه اقتصادی

رئیس اتحادیه باغداران پیش بینی کرد

تولید 7 میلیون تن مرکبات در سال جاری

ترحیم

ضمن آرزوی صبر و سللامتی و بقای عمر بازماندگان، مصیبت وارده 
درگذشت مادر گرامیتان را صمیمانه تسلیت عرض می نماییم.

به همین مناسللبت در مراسم سللوم و هفتم آن عزیز از دست رفته از 
سللاعت 15/30 الی 17 روز یکشللنبه 1392/9/10 در مسللجد جامع 
شللهرک غرب واقع در شللهرک غرب- میدان صنعت- بلوار فرحزادی 

روبه روی میاد نور تسلی بخش جنابعالی و بازماندگان خواهیم بود.

جناب آقای دکتر محمود رضائیان
مدیرعامل اسبق سازمان بهشت زهرا 
)سلام الله علیها( و شهردار حرم مطهر 
حضرت امام )رضوان الله تعالی علیه(

مدیرعامل-قائم مقام-معاونین-مدیران و پرسنل 
سازمان بهشت زهرا)سلام الله علیها( و شهرداری حرم 
مطهر حضرت امام خمینی )رضوان الله تعالی علیه(

انالله و اناالیه راجعون

* وزیللر ارتباطللات و فناوری اطاعللات گفللت: راه اندازی خط 
مسللافربری فللرودگاه پیام به همکاری بخش خصوصی و سللایر 
دسللتگاه های ذیربط نیازمند است. محمد واعظی در گفت وگو با 
ایسللنا اظهار کرد: فللرودگاه بین المللی پیام دارای توانمندی ها و 
ظرفیت های ویژه ای است که برای بهره برداری کامل از این امکانات 
باید طرح های کوتاه و بلند مدت بسیاری در این فرودگاه اجرا شود.
* معاون وزیر راه و شهرس�ازی اعلام کرد: ایران و ترکیه 
تفاهم نام�ه همکاری در بخش حمل و نق�ل جاده ای امضا 
کردند. داوود کشاورزیان در گفت وگو با ایرنا گفت: در این 
تفاهم نامه مقرر ش�د که هماهنگی ه�ای لازم در خصوص 
ساماندهی ثبت تردد کامیون ها و اتوبوس های مسافربری به 
عمل آید و طرفین نسبت به رفع مشکلات موجود در بخش 
حمل و نقل مس�افر و کالا اقدام کنند.این مقام اعلام کرد: 
در این تفاهم نامه همچنین دوطرف متعهد ش�دند که طی 
سه ماه آینده ضمن بازدید کارشناسی از مرزهای بازرگان 
و گورب�ولاغ نشس�تی در تهران برگزار کنند و نس�بت به 
اقدامات صورت گرفته بررسی های لازم را به عمل آورند.

* چهارمین نمایشللگاه بزرگ راه و شهرسازی و صنایع وابسته با 
شعار عملکرد، توانمندی ها و ظرفیت سازی ها از امروز )شنبه( به 
مللدت چهار روز در محل مصای بزرگ امام خمینی)ره( آغاز به 
کار می کند. این دوره از نمایشگاه در حالی برگزار می شود که با 
توجه به دستاوردهای برپایی سه دوره نمایشگاه راه و شهرسازی در 
سال های گذشته، فرصت مناسبی برای نشان دادن توانایی بخش 
دولتی و خصوصی فعال در حوزه راه و شهرسللازی به کشورهای 
دیگر به خصوص در شرایط ویژه تحریم خواهد بود. این نمایشگاه 
که هر سللاله همزمان با هفته حمل و نقل برگزار می شد، امسال 
زودتر برپا می شود تا هفته حمل و نقل به اجرای برنامه های حمل 
و نقلی اختصاص یابد. عاقمندان می توانند از ساعت 9 تا 17 از 

این نمایشگاه بازدید کنند.
* رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور ادامه 
داد: با بررس�ی های انجام ش�ده به این نتیجه رسیدیم که 
در ارائه آمارها در گذش�ته هیچ آمار ساختگی و نادرستی 

وجود ندارد.
* مدیر عامل شرکت توزیع تهران با بیان اینکه تاکنون جلسه ای 
در ارتباط با تأمین برق مسکن ویژه تهران تشکیل نشده گفت: تا 
زمانی که وضعیت قیمت انشعاب برق برای این واحدها از سوی 
وزارت نیرو مشخص نشود و پست فشار قوی احداث نشود، برق 

رسانی نیست.
* مدیر عامل ش�رکت برق منطقه ای تهران با بیان این که 
مشترکین پرمصرف این شرکت در چهار گروه عمده بخش 
نظامی، کارخانه سیمان،   خودروسازان و فرودگاه های کشور 
تقسیم بندی می ش�وند گفت: مشتریان ما معمولاً مصرف 
کنن�دگان برق در س�طح کلان هس�تند و در حال حاضر 
ح�دود 50 میلیارد تومان از 30 مش�ترک بزرگ خود پول 

بابت فروش برق طلب داریم.

رئی�س اتحادی�ه باغداران 
پیش بین�ی  امس�ال  گف�ت: 
می ش�ود حدود هفت میلیون 
ت�ن انواع مرکب�ات از باغ های 

کشور برداشت شود.
مجتبی شللادلو در گفت وگو با 
ایسللنا اظهار کرد: گرچه برداشت 
انواع مرکبات به ویژه پرتقال به اوج 
خود نرسیده و از اوایل دی ماه آغاز 
می شللود اما وضعیت تولید انواع 
مرکبات با توجه به بررسللی های 
میدانللی صللورت گرفتلله از نظر 
کمی و کیفی بسیار مناسب است؛ 
به گونه ای که پیش بینی می شللود 
برداشللت انواع پرتقال از تامسون 
شمال گرفته تا والنسیا جنوب به 

حدود چهار میلیون تن برسد.
رئیس اتحادیه باغداران تاکید 
کرد: در سال های گذشته مدیریت 
مناسللبی بللر بللازار محصللولات 
کشللاورزی به ویللژه انللواع میوه و 

تره بار حاکم نبود اما ا گر در دولت 
تدبیر و امید مسئولان می خواهند 
کشللاورزان متضرر نشللوند و بازار 
محصولات کشللاورزی همواره در  

سللطح متعادلی باقللی بماند باید 
بسللیاری از وظایف و اختیارات را 

به بخش خصوصی واگذار کنند.
وی گفللت: در واگللذاری این 

اختیللارات بلله بخللش خصوصی 
باید کمیته تخصصی دائمی برای 
مدیریت بازار محصولات کشاورزی 
تشللکیل شللود تا پیللش از فصل 

برداشت، برنامه ریزی برای مدیریت 
بازار داخلی و حتی صادرات صورت 
گیرد؛ به  گونه ای کلله باید در این 
کمیته نماینللدگان بخش دولتی 
مجلس، تشللکل های تولیدکننده 
و صادرکننده نماینده میادین تره  

و بار و غیره حضور داشته باشند.
شللادلو افزود: بعضا بللا به کار 
بللردن واژه ای بلله نللام دلالان به 
برخی از اصنللاف و فعالان بخش 
کشاورزی نیز توهین می شود این 
در حالی است که بخش هایی مانند 
شرکت های خدماتی، سلف خران، 
تجللار  حتللی  و  سللرمایه گذاران 
صادرکننده زحمات بسیار زیادی 
در کنترل و تنظیم بازار محصولات 
کشللاورزی می کشللند اما دلالان 
کسانی هستند که بدون زحمت و 
حتی سرمایه گذاری در گذر تولید 
قرار می گیرند و سللودهای کانی 

می برند.

مل�ی  س�ازمان  مع�اون 
استاندارد ایران از کلاهبرداری 
برخ�ی طلافروش�ان از مردم 

خبر داد.
بهللادر کاظمللی با اشللاره به 
اینکه برخی فروشندگان سودجو 
مصنوعللات طللای تولید داخل 
را به اسللم مصنوعات خارجی در 
بازار می فروشللند، گفللت: طرح 
مصنوعات  کردن  شناسللنامه دار 
طا هم اکنون به صورت آزمایشی 
در حللال اجرا بللوده و در صورت 
موفقیت آن به صورت سراسللری 

در کشور اجرا خواهد شد.
بهادر کاظمی اظهار کرد: در 
حال حاضر برخی مصنوعات طا 
به صورت قاچاق وارد شللده و در 
بازار فروخته می شوند که این کار 
تخلف بوده و در صورت مشاهده 
حتما بللا فروشللنده آن مصنوع 

برخورد می شود.
وی افزود: در عین حال برخی 
فروشللندگان مصنوعللات طا با 
هدف سودجویی و دریافت کارمزد 

بیشللتر برخی مصنوعات طای 
تولید داخللل را به دلیل کیفیت 
بالایی که دارند به اسللم مصنوع 

ایتالیایی به مردم می فروشند.
به گزارش ایسنا یک مشتری 

بازار طا در همین رابطه می گوید: 
یک نمونه طا در یکی از مغازه های 
سطح شهر تهران را پسندیدم که 
در لحظه صدور فاکتور، فروشنده 

اعام کرد طا ایتالیایی است.

وی ادامه داد: قیمت هر گرم 
طا در روز خرید 92 هزار تومان 
بود که قیمت این نوع طا به دلیل 
ایتالیایی بودن آن گرمی 140هزار 
تومان محاسللبه شللد. فروشنده 

همچنین اعام کللرد که قیمت 
نمونه ایرانی این محصول گرمی 

120 هزار تومان است.
این در حالی است که محمد 
کشتی آرای با اشاره به ممنوعیت 
واردات طای سللاخته شللده به 
ایران بیان کللرد: در ایران طای 
ایتالیایللی بللرای فللروش وجود 
ندارد و طای سللاخت ایران که 
بسیار تمیز ساخته شده باشد، در 
اصطاح ایتالیایی نامیده می شود.
محمد کشللتی آرای بللا بیان 
این که در ایران مصنوعات طای 
ایتالیایی برای فروش وجود ندارد و 
فروش طای ساخته شده وارداتی 
ممنوع است اظهار کرد: مشتریان 
با دیدن لوگوهای حک شللده در 
داخل مصنوعللات طا می توانند 
ایرانی بودن طا را متوجه شوند.

او تصریللح کللرد: طایی که 
لوگو درون آن ثبت نشللده باشد 
در کارگاه  هللای به تایید رسللیده 
اتحادیه طا و جواهر تولید نشده 

است.

معاون سازمان استاندارد: برخی طلافروشان از مردم کلاهبرداری می کنند

یک مقام مس�ئول در وزارت صنع�ت گفت: چهار کالای برنج، 
روغن، گوشت و مرغ در اولویت توزیع قرار دارد.

به گزارش فارس، سه شللنبه هفته گذشللته حسن روحانی از 2 بسته 
کالایی برای توزیع در بین اقشار ضعیف جامعه خبر داد. اما رئیس جمهور 

جزئیات بیشتری از این 2 بسته را بیان نکرد.
بنابراین گزارش؛ چهارشللنبه شب گذشته محمدباقر نوبخت در یک 
برنامه زنده تلویزیونی اظهار داشللت: تا پایان سللال دولت 2 بسته کالایی 
که عمدتاً مایحتاج عمومی و کالاهای اساسی و مواد غذایی مورد احتیاج 

خانواده ها است را تدارک و در 2 مرحله توزیع می کند.
وی همچنین در خصوص اعتبار لازم برای این 2 بسته کالایی گفت: 
منابع ریالی برای 2 بسته کالایی تامین شده است و تا پایان سال در طیف 

وسیعی در میان مردم توزیع می شود.
در همین ارتباط یک مقام مسللئول در وزارت صنعت اعام کرد: این 
بسته کالایی شامل برنج، گوشت، مرغ و روغن خواهد بود و ممکن است 

پس از ارزیابی نهایی یک یا 2 کالای دیگر نیز به آن اضافه شود.
این مقام مسئول گفت: قرار است این 2 بسته کالایی در ایام سالگرد 
پیروزی انقاب اسامی و همچنین ایام پایانی سال بین مردم توزیع شود.
وی در واکنش به این سللؤال که چه گروهی از مردم این بسللته های 
کالایی را دریافت می کنند گفت: قرار است این بسته های کالایی در اختیار 
اقشار نیازمند جامعه قرار گیرد اما هنوز به طور دقیق مشخص نشده است.

2 بسته کالایی در ماه بهمن و اسفند
میان اقشار آسیب پذیر توزیع می شود

رئی�س اتحادیه توزیع کنندگان گوش�ت گوس�فندی از ثبات 
قیمت ها و افزایش حجم عرضه نسبت به تقاضا خبر داد.

علیرضا ملکی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: قیمت ها در حال ثبات 
است و دام سالم بیش از نیاز بازار در سطح عرضه وجود دارد.

وی ادامه داد: در حال حاضر تنها گوشت سرد برزیلی و گوشت صنعتی 
هند وارد می شود و واردات گوشت گرم متوقف شده است.

او درباره برخی گفته ها در رابطه با افزایش قیمت دل، جگر و کله پاچه 
دام بیان کرد: امسال قیمت اعضای قابل استفاده دام از سال گذشته کمتر 
اسللت و این موضوع به دلیل واردات گوشللت گرم بدون این گونه اعضای 

بدن دام است.
ملکللی افزود: بازار در حال حاضللر به دلیل تقابل با ماه محرم و صفر 
دچار کاهش تقاضا شللده و این موضوع نیز به دلیل کاهش مراسللم ها و 

تعطیلی تالارهای عروسی است.
او یادآور شد: قیمت گوشت مرغوب شقه بدون دنبه برای مصرف کننده 
کیلویی 27 هزار و 500 تومان و چرخ کرده مخلوط گوشللت گوسفندی 

وگوساله کیلویی 27 تا 30 هزار تومان است.

یک مسئول اعلام کرد
توقف واردات گوشت گرم

رئی�س مرکز آمار ای�ران گفت: این مرکز در شناس�ایی 
دهک های هدفمندی هیچ گونه دخالتی نخواهد داشت.

عادل آذر در گفت وگو با ایسنا در مورد اینکه آیا حضور رئیس 
مرکز آمار در جلسلله مشترک مجلس و دولت با محوریت بررسی 
نحللوه اجرای هدفمندی به معنای حضور این مرکز در شناسللایی 
دهک های درآمدی اسللت؟ اظهار کرد: خیر ما هیچ نقشی در این 
طرح نداریم و این جلسه در ارتباط با بررسی لایحه بودجه بود که 
یکی از شللاخه های آن نیز برآورد هزینه هللای یارانه  ها بود اما من 

هیچ گونه گزارشی در این مورد ارائه نکردم.
وی همچنین در پاسخ به این سوال که چرا با وجود تاکید مرکز 
آمار در عدم دخالت در موضوع هدفمندی، معاون برنامه ریزی، فقدان 
آمارهای صحیح و دقیق را از چالش های پیش روی تصمیم گیری در 
هدفمندی عنوان می کند بیان کرد: در حالی دهک بندی از مهمترین 
شللاخه های تصمیم گیری در حوزه هزینه ها و میزان هزینه  تامین 
یارانه خانوارهاست که مرکز آمار می تواند بانک اطاعاتی جامعی را 

در این زمینه در اختیار دولت قرار دهد.
آذر با بیان  اینکه اطاعات مورد نظر دولت باید از اطاعات ثبتی 
خارج شود گفت: این در حالی است که کامل نبودن نظام آمارهای 
ثبتی از چالش های مرکز آمار است به عبارتی دیگر دستگاه  ها باید 
اطاعات خود را به گونه ای به این مرکز متصل کنند که بتوان با کنار 
یکدیگر قرار دادن آنها، میزان درآمد، دریافتی و هزینه خانوارها را 
محاسبه کرد اما در حال حاضر چنین  امکانی به طور کامل فراهم 

نشده است.
وی بللا بیللان اینکلله دولت از مرکز آمللار انتظللار دارد تا برای 
تصمیم گیری در مورد هدفمندی مصادیق را از طرح هزینه درآمد 
در اختیللار او قرار دهد تاکید کرد: با امکانات موجود، ما تنها طرح 
هزینلله درآمد خانوار که مبنای دهک بندی اسللت را نمونه گیری 
می کنیللم پس این امکان برای ما وجود ندارد که بتوانیم آنچه که 

دولت می خواهد را پیدا کرده و ارائه کنیم.
رئیس مرکز آمار ایران در پایان خاطرنشللان کرد: در حالی که 
دولت مردان از مرکز آمار خواهان مشخص شدن مصادیق در هزینه 
درآمد خانوارها هستند ما نیز خواستار فراهم شدن امکاناتی نظیر 
بودجه و سخت افزار، همچنین اتصال بانک اطاعاتی سایر دستگاه ها 

به مرکز آمار هستیم تا بتوانیم انتظارات را برآورده کنیم.

عادل آذر:
مرکز آمار دخالتی در شناسایی 

دهک های هدفمندی ندارد

همایش هللای تجلیل از فعالان صنعتی اظهار کرد: ان شللاءالله این 
مسئله در شورای عالی استاندارد هم مورد توجه قرار خواهد گرفت.

وی گفللت: برگزاری همایش ها و این گونه نشسللت ها که برای 
تقدیر از فعالان صنعتی انجام می شللود باید با تایید سللازمان ملی 
استاندارد باشد ولی تاکنون نه مصوبه شورای عالی استاندارد را در 
این خصوص داشته ایم و نه قانونی وجود داشته تا به موجب آن از 
برگزاری چنین  همایش هایی بدون تایید استاندارد جلوگیری کنیم.

برزگری افزود: انتظار داریم اولین جلسه شورای عالی استاندارد 
با حضور ریاست محترم جمهور تشکیل شود و در آن مصوبه ای برای 

نظم بخشیدن به چنین همایش هایی را داشته باشیم.
وی گفت: واقعیت مطلب آن است که استانداردها کلید ورود به 
بازارهای جهانی هستند و اقتصاددانان این گونه عنوان می کنند که 

استانداردها در آینده نقش بسزایی بازی خواهند کرد.
به گزارش ایرنا، رئیس سازمان ملی استاندارد بیان کرد: از این رو 
سازمان ملی استاندارد باید جهت گیری جدیدی در ارتباط با توسعه 

استانداردها داشته باشد.

انتقاد رئیس سازمان استاندارد
 از همایش های صنعتی غیر استاندارد

مل�ی  س�ازمان  رئی�س 
اس�تاندارد ای�ران از برگزاری 
همایش ه�ای تجلیل از فعالان 
صنعت که تاییدیه اس�تاندارد 

را ندارند انتقاد کرد.
روز  برزگللری«  »نظام الدیللن 
پنجشللنبه در جمللع خبرنگاران 
با اشللاره به تهیه ناملله ای جهت 
رسللیدگی بلله نحللوه برگللزاری 

دبی�ر کان�ون سراس�ری 
صنف�ی  ی  نجمن ه�ا ا
م�رغ  پرورش دهن�دگان 
قیم�ت  گف�ت:  تخم گ�ذار 
دانه ای  ن�رخ  ب�ه  تخم م�رغ 
320 تومان تعیین ش�د و از 
ام�روز روی تخم مرغ ها درج 

می شود.
سللید فللرزاد طاکللش در 
گفت وگللو با خبرگللزاری فارس 
با اعام این خبللر افزود: قیمت 
تخم مرغ معمولللی دانه ای 320 
تومان و تخم مللرغ زرد زعفرانی 

330 تومان تعیین شد.
سراسللری  کانللون  دبیللر 
صنفللی  ی  نجمن هللا ا
پرورش دهندگان مرغ تخم گذار 
افزود: ایللن قیمت از امروز روی 
تخم مرغ های برخی مرغداری ها 
که اعام آمادگی کرده اند، درج 

خواهد شد.
وی در پاسخ به اینکه تخم مرغ 
دانه ای از نظر وزن متفاوت است، 
چگونه هملله به یک نرخ عرضه 
شود، گفت: 75 درصد تخم مرغ ها 
وزن 58 تا 65 گرم دارند و در این 
طللرح تخم مرغ های ریز که 5 تا 
6 درصد کل تخم مرغ ها را شامل 

می شود، منظور نشده است.
البته  اداملله داد:  طاکللش 
مطالعه می شللود، تللا در آینده 
مشکل قیمت تخم مرغ ها با وزن 

متفاوت رفع شود.
سراسللری  کانللون  دبیللر 
صنفللی  ی  نجمن هللا ا
پرورش دهندگان مرغ تخم گذار 
تاکیللد کللرد: مردم اگللر خرید 
تخم مللرغ دانلله ای را جایگزین 
شللانه ای کنند، مشللکل نوسان 

قیمت نخواهیم داشت.

قیمت تخم مرغ
 از امروز

 دانه ای 320 تومان

معاون برنامه ریزی رئیس 
جمهور نرخ ارز در بازار آزاد 

را غیرواقعی دانست.
به گزارش ایسنا محمدباقر 
نوبخت در یک برنامه تلویزیونی 
با اشاره به تبعیت قیمت ارز از 
عرضلله و تقاضا اظهار کرد: اگر 
همخوانی بیللن عرضه و تقاضا 
نباشللد به طور حتللم قیمت ها 
تغییللر می کند. ایللن در حالی 
اسللت که در مدت گذشللته با 
برهللم خوردن تقاضا قیمت ارز 

تغییر کرد و هجوم برای خرید 
ارز موجب افزایش قیمت آن و 
سللبب کاهش حدود یک سوم 

میزان ارزش پول ملی شد.
وی بللا بیللان اینکه بللازار 
ارز بازار مطمئنللی برای مردم 
نیست و دیگر آن را محلی برای 
پس انداز خود نمی دانند افزود: 
دولت می تواند به گونه ای حرکت 
کند که بازار را به ثبات رساند.

نوبخت گفت: دولت، ارز لازم 
را برای روز مبادا در اختیار دارد 

بنابرایللن در آینللده با توجه به 
اینکه بخشی از تحریم ها کاهش 
می یابد بدون تردید در آینده با 
قرار گرفتن منابع قابل توجهی 
ارز در اختیار دولللت، بازار نیز 
تحت کنترل دولت خواهد بود.

او با اشللاره به اینکه دولت 
قصد دخالت بی مورد در بازارها 
را ندارد بیللان کرد: بازارها باید 
در یک وضع ثابت نگه داشللته 
شود. از این رو اگر بانک مرکزی 
احسللاس کنللد کلله قیمت به 

خاطر برخی از شللبهه ها حالت 
وارد  بافاصله  دارد  غیرعللادی 
عمل خواهد شد چرا که دولت و 
اقتصاد راضی نیستند که قیمت 

ارز بی جهت پایین تر برود.
معاون برنامه ریزی و نظارت 
راهبردی رئیس جمهور همچنین 
در مورد قیمت واقعی ارز افزود: 
قیمت ارز براساس عرضه و تقاضا 
تعیین می شللود اما قیمت بازار 
غیررسمی غیرواقعی بوده و باید 
خود را با قیمت های پایین تری 

که تعادل بازار را حفظ کرده و 
با قیمت رسللمی متوازن است 

همگام کند.
وی با اشاره به اینکه دولت 
در راسللتای همسان سللازی و 
متعادل کللردن بللازار حرکت 
می کند تاکید کرد: در صورتی 
که دولت بتوانللد قیمت ارز در 
بازار را به طور شللناور مدیریت 
کند دو نرخ بللازار و قیمت ارز 
غیر دولتللی به یکدیگر نزدیک 

خواهد شد.

معاون رئیس جمهور:

نرخ ارز در بازار آزاد غیرواقعی است

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: پیشنهاد افزایش سقف و میزان وام بازسازی 
و نوس�ازی بافت های فرس�وده ارائه ش�ده ولی تا زمان تصویب میزان آن را اعلام 

نمی کنیم.
محمدسعید ایزدی در گفت وگو با فارس در پاسخ به این سؤال که برنامه های ویژه بازسازی 
و نوسللازی بافت های فرسللوده کشور و تهران در سال جاری چیست و آیا سقف وام نوسازی 
افزایش می یابد؟، افزود: وام ساخت مسکن در بافت فرسوده در حال حاضر 30 میلیون است 
و بخشی از وام 30 میلیونی ساخت در بافت فرسوده طبق همان برنامه های گذشته است اما 

آن ردیف اعتباری مسکن مهر دیگر ادامه ندارد.
ایللزدی اداملله داد: ولی وام 15 درصد وجود داشللته و اداملله دارد و ما داریم یک ردیف 
اعتباری جدید تعریف می کنیم که این بحث تسهیات با همکاری و مشارکت بانک مسکن 

ادامه پیدا کند.
وی تأکید کرد:  اصرار ما بر روی تقویت پرداخت تسهیات است تا جریان نوسازی بافت 
فرسوده تقویت شود بنابراین پیشنهاد دادیم که سقف وام نوسازی در بافت فرسوده افزایش یابد.

ایزدی تصریح کرد: نوسازی بافت فرسوده از مؤثرترین روش های تامین مسکن به حساب 
می آید بنابراین پیشنهاد شده هم سقف و هم میزان وام نوسازی افزایش یابد.

مدیر عامل شرکت مادر تخصصی عمران و بهسازی شهری ایران افزود: پیشنهاد افزایش 
سقف وام هنوز قطعی نشده به همین دلیل نمی توانم میزان افزایش را اعام کنم و در حال 

بررسی روی آن هستیم تا اولاً وام تعمیر و مرمت هم برای ساختمان های تاریخی نیز داشته 
باشیم و یک بخش هم وام نوسازی باشد.

وی گفت: در بخش تسللهیات تمام تاش ما این اسللت که مردم برای بازسللازی بافت 
فرسوده تشویق شوند و بخش های دیگری هم دنبال آن هستیم تا با مشارکت بانک مسکن 
انجام دهیم تا آنها هم در بافت فرسوده وارد شوند تا بازسازی بافت فرسوده را انجام دهند.

به گفته وی، یک سری پروژه هایی هم هست با نام الگوسازی که خود سازمان عمران و 
بهسازی پیگیر آن است که تحرکی برای جریان نوسازی بافت های فرسوده شود.

ایزدی در خصوص پرداخت وام نوسازی از محل ردیف اعتباری مسکن مهر، گفت: قرار 
بود 230 هزار واحد مسکونی از محل اعتبار ردیف مسکن بازسازی شود که از آن محل 60 

هزار واحد مسکونی به اتمام رسیده و مابقی تا پایان سال افتتاح می شود.
وی در پاسللخ به این سللؤال که آیا از ساخت مسکن مهر و یا اجتماعی در بافت فرسوده 
اسللتقبال می کنید، گفت:  هفته پیش در خانه هنرمندان این موضوع را در میان گذاشللتم و 
این موضوع را به بحث گذاشتیم و در هر صورت ما فکر می کنیم که می شود از این فرصت 
و ظرفیت های موجود بافت فرسوده استفاده کرد ولی بحث این است که بارگذاری جدید در 

محدوده ها منجر به نابسامانی بافت فرسوده نشود.
ایللزدی افزود: در حال برنامه ریزی هسللتیم تا یکی دو مللاه آینده میزان ظرفیت پذیری 

نوسازی بافت های فرسوده را برای این مقوله اعام کنیم.

وزارت راه و شهرسازی خواستار افزایش وام نوسازی بافت فرسوده است

وزیر نفت و منابع طبیعی پاکستان تاکید کرد، دولت این 
کشور با یافتن فرصت مناسب، پروژه انتقال گاز از ایران به 

پاکستان را ظرف یک سال آینده تکمیل می کند.
به گزارش ایرنا، خبرگزاری رسللمی دولت پاکستان پنجشنبه 
شب گزارش داد:   »شاهد خاقان عباسی« در گفت وگو با یک شبکه 
خبری محلی این کشور افزود که انتظار می رود پس از توافق اخیر 
هسته ای میان ایران و قدرت های جهانی، محدودیت های تجاری و 

تحریم های اقتصادی علیه جمهوری اسامی ایران لغو شود.
وی تاکید کرد: پاکستان عزم و تاش های خود را برای پیشبرد و 
تحقق پروژه انتقال گاز از ایران )خط لوله صلح( بیشتر کرده است.

وزیر نفت پاکستان گفت: پس از توافق هسته ای ژنو میان تهران و 
گروه 1+5، اوضاع برای پیشبرد و از سرگیری فعالیت ها برای تکمیل 

پروژه انتقال گاز از ایران به پاکستان مناسب شده است.
وی در ادامه از نشسللت ماه آینده )دسللامبر( خود با وزیر نفت 

ایران خبر داد.
»اقبال حامد خان« اقتصاددان برجسللته پاکسللتان نیز در این 
برنامه تلویزیونی گفت:  موضوع خط لوله صلح میان ایران و پاکستان 

امروز به سناریوی مهم در منطقه تبدیل شده است.
وی تاکید کرد: عرضه گاز ایران به پاکستان مشکات مردم این 
کشور را در خصوص کمبود برق رفع و باعث کاهش تعرفه سوخت 

در پاکستان می شود.
روزنامه انگلیسی »اکسپرس تریبیون« پاکستان روز پنجشنبه 
مدعی شللد: یک کشللور که نام آن فاش نشللده اسللت، به دولت 
اسللام آباد پیشللنهاد کرده که قادر است برای احداث خط لوله در 
خاک پاکستان و تکمیل کلی طرح خط لوله صلح یک میلیارد دلار 

بودجه تامین کند.
گفتنی اسللت طرح چند میلیارد دلاری خط لوله انتقال گاز از 

ایران به پاکستان، در معرض تحریم های آمریکا بوده است.

مشاور مالی وزیر راه و شهرسازی گفت: افزایش رقم وام مسکن 
به میزان اعتبار بانک ها بستگی دارد.

حسللین عبده تبریزی در گفت وگو با ایسللنا اظهار کرد: بانک مسکن 
اعام کرده که همه می توانند صندوق های پس انداز ایجاد کنند اما اینکه 
صندوق های پس انداز چه شرایطی دارند و میزان وام و تسهیاتشان چقدر 

است باید مورد محاسبه قرار گیرد.
عبده تبریزی گفت: طبعا بانک ها این موضوع را بر اساس جریان ورودی 
و خروجی خود و اینکه چه میزان اعتبار را با چه نرخی به عنوان تسهیات 

ارائه بدهند محاسبه خواهند کرد.
به اعتقاد مشاور مالی وزیر راه و شهرسازی پیشنهاد افزایش 30میلیون 
تومانی وام مسللکن که هم  اکنون در شللورای پول و اعتبار مطرح اسللت، 

می تواند عملیاتی شود.
بنابر این گزارش، با توجه به افزایش قیمت مسکن طی یکی - دو سال 
اخیر وام 20 میلیون تومانی خرید مسکن کمکی به خانه دار شدن متقاضیان 
نمی کند و قدرت خرید آنها را افزایش نمی دهد که مسئولان وزارت راه و 
شهرسازی نیز خود بر این موضوع اذعان داشته و افزایش مبلغ تسهیات 
خرید مسکن را مطرح کردند که این موضوع اکنون در بانک مرکزی در 
حال بررسللی اسللت و به گفته وزیر راه و شهرسللازی در صورت موافقت 
بانک مرکزی و وجود اعتبار لازم تسهیات خرید مسکن افزایش می یابد.

رئی�س ش�ورای رقاب�ت 
گفت: خستگی و چالش های 
همکاری ه�ای  در  مختل�ف 
دولت با این شورا دلیل اصلی 

استعفایم بود.
جمشید پژویان در گفت وگو 
با فارس، با تایید خبر استعفای 
خود از ریاست شللورای رقابت 
اظهار داشت: در این باره به طور 
مفصل در کنفرانس مطبوعاتی 

توضیحاتی را ارائه خواهم کرد.
رئیس شورای رقابت در پاسخ 
به این سللوال که آیا اسللتعفای 
اخیر به دلیل مخالفت دستگاه ها 
بللا مصوبلله ابطللال معامللات 
هلدینللگ صنایع پتروشللیمی 
خلیج فارس بوده یا خیر؟ تصریح 
کللرد: موضوع اسللتعفا به هیچ 

عنللوان ارتباطی به مصوبه اخیر 
شورا در رابطه با ابطال معامات 

هلدینگ خلیج فارس ندارد.
وی گفت: ابطللال معامات 
نظللر اعضای شللورا بللود و نظر 
شخصی درباره آن ندارم؛ مصوبه 
شللورا پیللش از این 3 بللار در 
جلسللات مطرح شد و هر بار از 
هیئت واگللذاری پیش از انجام 
معامله این هلدینگ درخواست 
جداسازی 2 شرکت مبین و فجر 
بلله دلیل انحصاری بللودن آنان 
شللده بود که متاسفانه پاسخی 

به اعضای شورا داده نشد.
پژویان تاکید کرد: 2 شرکت 
فجللر و مبین انحصللار دارند و 
به خاطر اینکه راحت تر کنترل 
شوند اعضای شللورا درخواست 

جداسللازی آنان را داشتند تا به 
صورت آسللان تحللت کنترل و 

نظارت قرار گیرند.
وی بللا بیان اینکلله پس از 
واگللذاری این هلدینگ، اعضای 
شورا رای به ابطال این واگذاری 
دادنللد تصریللح کللرد: پیش از 
معامللله تاکید کللرده بودیم که 
شللرایط واگللذاری را به شللورا 

اعام کنند.
رقابللت   شللورای  رئیللس 
همچنیللن دربللاره اینکلله آیللا 
دولتی ها وی را مجبور به استعفا 
کردند توضیللح داد: من چنین 
واژه ای را به کار نبردم و ممکن 
اسللت درد دل هایللی را درباره 
همکاری ها با این شورا در آینده 

مطرح خواهم کرد.

رئیس شورای رقابت
 دلایل استعفای خود را اعام کرد

عبده تبریزی:
افزایش وام مسکن

 به اعتبار بانک ها بستگی دارد

وزیر نفت پاکستان:
پروژه انتقال گاز از ایران را

 یکساله تکمیل می کنیم

بنابر آمار انعقاد قراردادهای 
از  کش�ور  کل  در  مس�کن 
ابتدای امس�ال هر ماه میزان 
قراردادهای اجاره نس�بت به 
مدت مش�ابه س�ال قبلش با 

افزایش همراه بوده است.
به گزارش ایسللنا،  در حالی 
که بر خاف تصور مسللئولان 
و دست اندرکاران بازار مسکن، 
خرید و فروش مسکن در نیمه 
دوم سللال روند نزولی به خود 
گرفته و 67 هزار مورد کاهش 
یافتلله، اجاره نشللینی در آبان 
امسال نسللبت به مدت مشابه 
پارسللال بیللش از هللزار مورد 

افزایش یافته است.
از 129 هزار معامله مسکن 
در آبان امسال،  بیش از 46هزار 
قللرارداد مربوط بلله اجاره نامه  
بللوده که نسللبت به پارسللال 
بیش از هزار مورد افزایش یافته 
درصورتیکلله خریللد و فروش  
مسللکن 63 هزار مورد کاهش 

داشته است.
همللواره اجللاره واحدهای 
مسللکونی بلله دلیللل افزایش 
جمعیت،  مهاجرت به شللهرها، 
افزایش تقاضا و ساخت مسکن 
رو بلله افزایش اسللت اما نکته 
قابل توجه این است که پس از 
افزایش قیمت مسللکن از نیمه 
دوم سال گذشته،  روند افزایش 
قراردادهللای اجاره نسللبت به 
خرید و فروش ها محسللوس تر 

شده است.
بنابر آمار انعقاد قراردادهای 
مسللکن بر اساس کد رهگیری 
در کل کشور سهم قراردادهای 
منعقد شده اسللتان تهران در 
آبان  ماه 35 هللزار و 70 مورد 
بللوده که 17 هزار و 224 مورد 
آن در بخللش اجللاره به ثبت 

رسیده است.
قراردادهللای  مقایسلله  در 
منعقللد شللده آبللان امسللال 
و سللال گذشته، سللهم انعقاد 
قراردادهای مسللکن در استان 
تهران نیز 25هزار مورد کاهش 
داشته اسللت. همچنین تعداد 
قراردادهای اجاره امسال نسبت 
به مدت مشابه پارسال با کاهش 
2000 در استان تهران همراه 

بوده است.
عللاوه بللر افزایللش تعداد 
اجاره نشللینان در نیمه نخست 
امسال نسللبت به مدت مشابه 
سللال قبل، اولین ماه پاییز هم 
نسللبت به شللهریور با افزایش 
قراردادهای اجللاره همراه بود؛ 
بلله طوریکه 20 هللزار و 727 
مورد قرارداد اجاره در اسللتان 
تهران در مهر ماه امسال نسبت 
به مهرماه پارسال 2900 مورد 

افزایش دارد.

افزایش 
اجاره نشینان

 در سال جاری


